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Zápisnica  

zo  4. zasadnutia obecného zastupiteľstva  obce Mlynky,  

konaného dňa 01.03.2023   
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  Maroš Turzák, starosta obce 

                   Poslanci OZ: Mariana Horká, Rudolf Ivan, Richard Kuchár, Tomáš Novák,                                                                                     

                                          Štefan Kontúľ, Ľubomír Leskovjanský,  

Neprítomní:  Mgr. Oľga   Melišková               

Ďalší prítomní Bc. Anna Krištofčová – referent, Ľubomíra Tokarčíková-ekonóm  

Verejnosť: Ing. Zuzana Záborská, Zuzana Komarová  

 

PROGRAM: 

  1. Otvorenie 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3. Prehodnotenie projektu autobusov zastávky 

  4. Schválenie použitia rezervného fondu    

  5. Schválenie dotácie pre OŠK Mlynky a jeho oddiely na rok 2023 

  6. Žiadosť Františka Lapšanského o odkúpenie časti obecného pozemku, parcely registra    

     KN C, p. č. 231/2 

  7. Žiadosť o finančnú podporu na činnosť MO SRZ v Nálepkove 

  8. Diskusia 

  9. Uznesenie 

10. Záver  

  

 K bodu 1. Otvorenie 

  

Rokovanie 0Z  otvoril Maroš Turzák, starosta obce o 16,30 hod.. Privítal všetkých 

prítomných na 4. zasadnutí obecného zastupiteľstva a určil zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice. Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania schopné 

v majetkových veciach. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Overovatelia zápisnice:  Tomáš Novák, Rudolf Ivan  

Zapisovateľka:                Bc. Anna Krištofčová 

                                                                  

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 6 x x x x x  x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 0        

Nehlasovali 0        
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Schválenie programu 4. zasadania OZ 

 

           Maroš Turzák, starosta obce predložil prítomným poslancom program rokovania, ktorý 

prečítal z pozvánky. Pozvánka tvorí prílohu zápisnice. 

    

Návrhy poslancov:  
 

Obecné zastupiteľstvo v Mlynkoch schvaľuje program rokovania  bezo zmien.                          

                                                                                                                                      

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 6 x x x x x  x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 0        

Nehlasovali 0        

 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

 1. Otvorenie  

 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Prehodnotenie projektu autobusov zastávky 

   4. Schválenie použitia rezervného fondu    

   5. Schválenie dotácie pre OŠK Mlynky a jeho oddiely na rok 2023 

   6. Žiadosť Františka Lapšanského o odkúpenie časti obecného pozemku, parcely registra    

       KN C, p. č. 231/2 

   7. Žiadosť o finančnú podporu na činnosť MO SRZ v Nálepkove 

   8. Diskusia 

 9. Uznesenie 

  10. Záver 

 

K bodu 3. Prehodnotenie projektu autobusov zastávky 

 

          Predniesol Maroš Turzák, starosta obce. Na dnešné zasadanie prijali pozvanie z MAS 

MilojSpiš manažérky pani Ing. Zuzana Záborská a Zuzana Komarová, ktoré nám bližšie upresnia 

čo s rozbehnutými projektmi Autobusové zastávky a Informačný prístrešok pre turistov.  Obec 

Mlynky sa uchádzala v PPA  cez MAS MilojSpiš v dvoch projektoch a to v oboch úspešne a to 

so žiadnym spolufinancovaním:1. Projekt 7.5 s kódom NFP309070ARW4 - Informačný 

prístrešok pre turistov v obci Mlynky a 2.Projekt 7.2 s kódom NFP309070ARK9- Výstavba a 

obnova autobusových zastávok v obci Mlynky. No nastlali komplikácie s navýšením cien, začala 

pani Záborská. V MASKE máme spoločné záväzky, nebolo by dobré sťahovať projekty, mali by 

sme zle ukazovatele. Teraz máte dve možnosti, pokračovala pani Záborská. Urobiť nové 

obstarávanie na nového dodávateľa alebo stiahnuť projekty. Druhá možnosť urobiť jeden projekt 

a druhý stihnúť. V prípade, ak by došlo ku zmene dodávateľa, musí obec Mlynky s pôvodným 

dodávateľom ukončiť zmluvný vzťah a požiadať PPA o možnosť vyhlásiť nové VO. Obec 

dostane od PPA do týždňa súhlasné stanovisko a môže opakovať VO. Všetky podklady nahrá do 

ITMS formou aktualizácie VO pri oboch projektoch a požiada PPA o kontrolu VO. Samozrejme, 

že nie je možné navyšovať sumu v daných projektoch. Ak by došlo k neúmernému navýšeniu 

cien a obec by v danom prípade nechcela projekty realizovať, požiada PPA o ukončenie 
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zmluvného vzťahu a prípadne sa môže prihlásiť (už s novými cenami) do ďalších výziev MAS. 

VO sa od januára robí už len elektroniky a koniec projektu je 5.7.2023 už musí byt zrealizovaný. 

Treba si to dobre premyslieť, je málo času a je to na vás, ukončila vysvetľovanie pani Záborska. 

Treba rokovať s dodávateľom, či nám nezníži navýšene ceny a nechápe, prečo je tak nevýšenie 

cien na Informačný prístrešok, poznamenala pani Horká Mariana. Poslanci skonštatovali, že je 

potrebná ešte rokovať s dodávateľom. Schválenie projektov, kalkulácia a krycie listy projektov 

sú súčasťou zápisnice. Poslanci prijali tieto uznesenia.  

 

Uznesenie č. 23/2023 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Mlynky 

 v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p  

súhlasí 

s pokračovaním v projektoch:  

1. Projekt 7.5 s kódom NFP309070ARW4 - Informačný prístrešok pre turistov v obci Mlynky a  

2. Projekt 7.2 s kódom NFP309070ARK9 - Výstavba a obnova autobusových zastávok v obci 

Mlynky s navýšenými cenami a  

odporúča 

rokovať starostovi s dodávateľom o znížení navýšených cien. 

 

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 6 x x x x x  x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 0        

Nehlasovali 0        

 

K bodu  4. Schválenie použitia rezervného fondu    

 

Predniesol Maroš Turzák, starosta obce. Obec od decembra minulého roka bojuje s financovaním 

chodu obce. Od januára 2023 sme si museli na bežný chod obce požičať z rezervného fondu 

10 000 € na úhradu faktúr za elektrinu, odvoz odpadu, čistenie MK a ešte sme splácali odchodné 

bývalej pani starostke. Za január 6 000 € a za február  4000 € a už sa nám to ani nepodarí vrátiť 

naspať na FR. 

 

Uznesenie č. 24/2023 

   

Obecné  zastupiteľstvo obce Mlynky  

podľa  § 11 ods. 4  písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 

použitie rezervného fondu obce vo výške 10 000,00 € na bežné výdavky. 

 

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 6 x x x x x  x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 0        

Nehlasovali 0        
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K bodu 5. Schválenie dotácie pre OŠK Mlynky a jeho oddiely na rok 2023 

 

        Predniesol Maroš Turzák, starosta obce. Máme dve žiadosti. Lyžiarsky klub žiada dotáciu 

vo výške 600,- €, druhá žiadosť stolnotenisový oddiel žiada dotáciu vo výške 600,- €. Na základe 

žiadosti poslanci rozdelili dotáciu pre OŠK Mlynky nasledovne:  

a)   lyžiarsky oddiel vo výške           600,00 €, 

b)  stolnotenisový oddiel vo výške   600,00 € a prijali toto uznesenie: 

 

Uznesenie č. 25/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Mlynky 

v súlade § 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v  z. n. p. a zákona č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  z. n. p. na základe žiadostí 

schvaľuje 

dotáciu z rozpočtu obce pre OŠK Mlynky na rok 2023 a to pre: 

a)  lyžiarsky oddiel vo výške           600,00 €, 

b)  stolnotenisový oddiel vo výške  600,00 €. 

 

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 5 x x x x   x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 1     x   

Nehlasovali 0        

 

 

K bodu 6. Žiadosť Františka Lapšanského o odkúpenie časti obecného pozemku, parcely 

registra KN C, p. č. 231/2 

 

       Predniesol Maroš Turzák, starosta obce. Pán František Lapšanský podal žiadosť už dňa 

19.10.2022 o odkúpenie časti obecného pozemku, parcely registra KN C, p. č.  231/2 podľa 

prílohy zakreslenej na mape. Jednalo sa o obecný pozemok, ktorý sa nachádza pred a za jeho 

chatkou Po oboznámení sa  s touto žiadosťou s majiteľom susedných pozemkov Miroslavom 

Horkým, ktorý nesúhlasil predajom pred chatkou s tým, že tadiaľ prechádzajú s drevom. Teraz 

podal František Lapšanský novú žiadosť  dňa 17.01.2023 s novým nákresom o kúpu toho istého 

pozemku, ale za chatkou. Ako máme vedomosť, touto časťou prechádza rúra od kanalizácie, 

takže ju bude musieť sprístupniť v prípade potreby obce, poznamenal poslanec Richard Kuchár. 

Poslanci prijali toto uznesenie. 

 

Uznesenie č. 26/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Mlynky  

v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v  z. n. p.  a na základe 

§ 9a  ods. 8. písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v  z. n .p. po prerokovaní žiadosti 

Františka Lapšanského 

predbežne súhlasí  

s odpredajom časti parcely registra KN C, p. č. 231/2, trvalý trávnatý porast  o výmere cca 25 

m2, zapísaná na LV č. 1 do  vlastníctva Františka Lapšanského, bytom Prostredný Hámor 197, 

053 76  Mlynky za cenu 10 €/m2. 
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Po vyhotovení geometrického plánu žiadateľom na vlastné náklady, bude vypracovaný zámer. 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa, ktorým je, že parcela slúži ako prístupová cesta s 

priľahlým pozemkom k stavbe na par. č. 231/11 a susedí s pozemkami č. 231/7 a 231/8  žiadateľa. 

 

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 6 x x x x x  x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 0        

Nehlasovali 0        

 

K bodu 7. Žiadosť o finančnú podporu na činnosť MO SRZ v Nálepkove 

 

      Predniesol Maroš Turzák, starosta obce. Slovenský rybársky zväz, MO SRZ Nálepkovo, 

podala žiadosť o finančnú podporu na svoju činnosť dňa 16.01.2023.  Pokiaľ som dobre 

informovaný, podávajú si žiadosť každý rok. Argumentujú to tým, že ich rybársky revír zasahuje 

aj náš kataster obce a rieku Hnilec využívajú ako obyvatelia tak aj rekreanti. Obec nemôže 

prispievať finančne organizácii zriedenej v inej obci. Poslanci priali toto uznesenie. 

 

Uznesenie č. 27/2023 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Mlynky  

v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p na základe 

žiadosti 

neschvaľuje 

finančnú podporu na činnosť Miestnej organizácie SRZ Nálepkovo, Hámorská 35, 053 33 

Nálepkovo. 

 

Hlasovanie Počet 

Mená poslancov 

Mariana 

Horká 

Rudolf 

Ivan 

Štefan 

Kontuľ 

Richard 

Kuchár 

Ľubomír 

Leskovjanský 

Mgr. Oľga 

Melišková 

Tomáš 

Novák 

Za 6 x x x x x  x 

Proti 0        

Neprítomní 1      x  

Zdržal sa 0        

Nehlasovali 0        

 

K bodu 8. Diskusia 

 

   Do diskusii sa prihlásil pán starosta Maroš Turzák. Mal podnet od šoférov autobusu na Bielych 

Vodách, Pri dome pani Čisárovej sa nemohol otočiť autobus, pretože tam stali autá. Už to je 

vyriešené. Dal tam pásku. Pán poslanec Štefan Kontúľ prečítal niekoľko podnetov od občianky. 

Prečo musíme platiť za V3S pre Kolóniu pri zvážaní komunálneho odpadu, nech si platia viac 

ako ostatní. Je to služba občanom a vždy to tak bolo, prihlásila sa na odpoveď pani Mariana 

Horká a pokračovala, predsa občania z Kolónie za to nemôžu, že auto od Fúry s.r.o. tam nevyjde 

a neotočí sa. Ďalší návrh občianky bol, aby obec dala tabuľku ku potoku na Píle: „ Zákaz sypania 

smeti“. Na to reagoval starosta, že nikde sa tabuľky dávať nebudú, je jedno, či tam je alebo neje 

tabuľka. Sypať smetí sa nemajú ku potoku, to by mal vedieť každý občan. Ďalšia otázka od 

občianky bola, prečo pracovníčky Obecného úradu majú zvlášť kancelárie a tak sa vykurujú 

zbytočne dve miestnosti. 
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Na to odpovedať nebude, poznamenal starosta. Predsa jedna príma občanov a druhá účtuje. 

A druhá miestnosť sa nevykuruje zbytočne, je tam zariadenie pre miestny rozhlas. 

 

K bodu 9. Uznesenie  

 

Uznesenie  tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 10. Záver 

 

Starosta  obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 18,00 h.  

 

Zapísala: Bc. Anna Krištofčová 

                                               

Overovatelia: Tomáš Novák,  

                         Rudolf Ivan     

 

                .                                                               

                                                                                                  Maroš Turzák  

                                                                                                   starosta obce 

 


